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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
GUVERNÖRSRÅDET 

 

PROTOKOLL NR 4, 2006-2007 
 
 
Tid: 2007-01-19/20 
Plats: Hotell Loftleidur, Reykjavik, Island 
 
Beslutande: GRO Annette Eiserman-Wikström, DG Anita Lemmel 101-A, DG Per-Åke 

Öster 101-B, DG Robert Jeraeus 101-GD, DG Hans Johansson 101-N, DG 
Martin Enqvist 101-P, DG Rune Esbjörnsson 101-S, DG Åke Björkman 101-
SV, DG Åke Hultqvist 101-SM, DG Göran Linnarsson 101-U samt DG Nils-
Erik Borgström 101-VG. 
 

 
§ 50 Mötets öppnande 

GRO Annette Eiserman-Wikström hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
 
§ 51 Val av justeringspersoner 

DG Åke Hultqvist 101 SM och Åke Björkman 101 SV väljes att justera 
protokollet. 

 
 
§ 52 Anmälan om övriga frågor 

Under § 56 C, ID Jan-Åke Åkerlund vill ha ordet. 
Under § 58 B, LCIF, Tsunamin. 
Under § 59 B, Världens Barn. 
Under § 59 C, Reseledare Chicago. 
Under § 59 D, Rabatt familjemedlemskap. 
 
 

§ 53 Fastställande av ärendelistan 
Med ovanstående ändringar fastställs ärendelistan. 

 
 
§ 54 NSR, ärendelista samt procedur 

GRO Annette går igenom proceduren vid ett NSR och de olika frågorna som 
kommer att behandlas. 
Röstberättigade för Sverige är, GRO, 10 DG samt IRD, totalt 12 röster. 
Vid frågor kring ekonomi samt regelverket kring NSR, har varje land enbart en 
röst och då är det GRO som röstar. I alla andra frågor har MD 101 12 röster. 
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Vid Rådssammanträdet kommer GRO, att be sekreteraren, att klargöra vad 
resolutionen handlade om enligt ärendelistan § 8, samt att resolutioner vid alla 
möten skall dokumenteras i protokollen. 
DG Åke Björkman ställer frågan om NSR utvärderas efteråt. 
DG bör informera vDG om vad som avhandlas på ett NSR, likaså bör detta ligga 
i vDG utbildningen. 
Diskussion kring NSR:s vara eller inte vara. 
PCC Finn Bangsgaard berättade, om hur det var när han och hans årgång var 
vDG, då var även vDG inbjudna till NSR. PCC Finn väcker även frågan om 
kostnadsutjämning, så att alla betalar lika mycket för att komma till ett NSR. 
Beslut är redan taget, att distrikten skall budgetera vDG:s deltagande vid NSR 
2008 på Lidingö. 
ID Jan-Åke anser att NSR-projekten är för små, då projekt i motsvarande storlek 
redan idag drivs av enskilda klubbar. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar att de 12 röster Sverige har fördelas på GRO, IRD och DG. 
 
 

§ 55 Ekonomi, reseräkning 
GRO Annette påtalar, att räkningarna skall skriva i enlighet med EC Ralph 
Ahlqvists instruktioner. 
 
 

§ 56 Kommittérapporter 
A. Framtid. Utveckling Utbildning 
Rapport anländ från FUU. DG Åke Björkmans arbete kommer att fortskrida och 
redovisas vid GR-mötet i Gävle. 
 
Beslut: 

1. GR noterar rapporten och lägger den till handlingarna. 
 
B. Hjälpverksamheten. 
Katastrofberedskapen. Protokoll från telefonmöte utskickat. 2 st klorpumpar á 
15´ styck införskaffade. Sedan är projektet fullföljt. 
 
Beslut: 

2. GR noterar rapporten och lägger den till handlingarna. 
 
Utställningen och projektet Bring Quality To Life, har blivit positivt mottagen 
av deltagarna vid NSR och även vid IR-seminariet under NSR. Snart kommer 
den nordiska IR-gruppen, att arrangera ett seminarium för att diskutera 
samordning i den nordiska gruppen kring Bring Quality To Life. Det kommer 
inte att bli ett samnordiskt NSR projekt. Varje land, har ett eget nationellt 
projekt, som kompletterar det svenska. PCC Finn informerade, att GRO Annette 
sänt informationsbrev till samtliga CC, med information, som ger länderna 
möjlighet, att knyta an till Sveriges projekt. 
 
Beslut: 

3. GR noterar rapporten och lägger den till handlingarna. 
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MD 106 Danmark kommer under eftermiddagens rådsmöte, att presentera ett 
förslag till projekt i S:t Petersburg. Enbart presentation kommer att ske, då ett 
beslut eventuellt kommer att fattas först vid nästa NSR 2008, på Lidingö. 
 
Projektet Restaurangskolan i Oradea fortskrider enligt planerna. Projektering 
under januari, samt byggstart framåt senvåren/försommaren. I samband med 
Europa Forum i Bukarest oktober 2007, planeras även en resa till Oradja. 
 
PCC Finn informerade, att Lions i Sri Lanka, via LCIF, riktat en vädjan till 
Sverige, att sända ca 140 tält. Tälten skickas direkt från tillverkaren i Kina till 
Sri Lanka och LCIF täcker transportkostnaden upp till USD 5.000. Normalt 
betalar inte LCIF kostnader gällande länder i krig, men gjorde ett undantag i 
detta fall. 
 
ID Jan-Åke informerar om Campaign SFII. ID Jan-Åke, är besviken på 
avsaknad av fantasi hos länder och klubbar gällande att nå kampanjmålen. 
CSFII seminariet, hade också den minsta besöksfrekvensen under seminariet på 
NSR. ID Jan-Åke presenterade även grafiska bilder kring en idé, om ett 
pin/märke i form av ett öga och den vita käppen i form som en ”majblomma”. 
Tanken var att sälja detta märke vid exempelvis Liondagen. Det skulle inte 
innehålla någon lionssymbol, då det skall säljas till allmänheten. Vad är 
kostnaden för att producera och hur skall den slutliga utformningen se ut? IRD 
Lennart Ahrnlund får uppdraget, att till GR-mötet i mars, presentera priserna. 
IRD Lennart informerar om ishockeyprojekt till förmån för CSFII. 
 
DG Åke B anser, att det sker mycket i klubbarna inom vårt eget MD. 
DG Per-Åke Öster delger att ansökan om att de insamlade medlen för Campaign 
SFII skall stanna i Sverige och inte först sändas till USA. Särskilt med tanke på 
att projekt Morogoro är godkänt av LCIF som ett projekt inom CSFII. USA 
återkommer om beslutet. 
 
Rapport gällande Projekt Viljandi är utskickad. 
 
Beslut: 

4. GR beslutar ge IRD Lennart i uppdrag att ta fram kostnaderna för märket 
och presentera detta vid GR mötet i Gävle. 

5. GR noterar rapporten om Viljandi och lägger den till handlingarna. 
 
C. Ungdomsverksamheten 
YED Jan Lofjärd berättar att 75 ungdomar, preliminärt har fått sig tilldelade sina 
läger för sommaren 2007. 
Under YE-seminariet på NSR presenterade den isländska YED:n en 
undersökning som visar, att det talade språket fattas hos den yngre generationen 
genom att man kommunicerar via SMS samt mail. 
För de 20.000 kronor, som man erhållit från Kungens Jubileumsfond, kommer 
ett seminarium att arrangeras för LEO, den 10 mars i Halmstad. LEO/NO 
Gunilla Lilja-Persson arbetar med detta. Kommittén kommer att söka nya medel 
ur fonden, för att kunna arrangera ytterligare projekt under 2008. 
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Beslut: 
6. GR noterar rapporten och lägger den till handlingarna. 

 
 

§ 57  Motioner 
17 motioner har anlänt. Utöver sedvanlig behandling avser GRO Annette, att 
tilldela motionerna i grupper om 2 DG i varje grupp inför RM. Detta skall inte 
enbart gälla motioner utan även rapporter och förslag, för att även få sittande 
GS:s synpunkter på de olika ärendena. Arbetet måste vara färdigt i god tid inför 
GR-mötet. GRO Annette sänder fördelningslista på vem som arbetar med vem i 
detta arbete. 
Övrig fördelning av de inkomna 17 motionerna: 
1. FUU 
2. FUU 
3. är under arbete hos Stadgesekreterare Rolf Grune 
4. FUU 
5. FUU 
6. AU 
7. AU 
8. AU 
9. Hjälpkommittén 
10. FUU 
11. AU 
12. Ungdomskommittén 
13. AU 
14. AU 
15. AU 
16. AU 
17. Stadgesekreterare  Rolf Grune 
 
Beslut: 

1. GR beslutar att acceptera den förslagna fördelningen, samt att DG 
kommer att arbeta i grupper om 2 och 2, med motioner, rapporter och 
förslag. 

 
 

§ 58 Övriga frågor 
 
A. Varumärkeskampanjen. 
Allmän diskussion kring kampanjen. 
DG Hans Johansson anser, att medlemmarna inte vill se fler bilder av 
toalettstolar. 
DG Åke Björkman påtalar, att annonserna riktar sig såväl internt som externt 
och att klubbarna måste vara positiva inför de planerade aktiviteterna i samband 
med annonseringen.  
The Lions redaktör har blivit kontaktad av företag som vill förknippas med 
Lions. Många är enligt redaktör Maud Nordell, också positiva till annonserna. 
 
C. LCIF Tsunamin 
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GRO Annette berättar att tackbrev anlänt från PIP Ashok Mehta angående den 
insättning Lions Clubs International, Sverige på USD 64761,90 till LCIF. 

 
 
§ 59 Övriga frågor 

A. Stadgefråga – gällande regler vid utträde 
DG Hans J, föreslår att i Handboken bör informeras om, att en medlem som 
lämnar Lions, skall lämna ifrån sig märken och övrigt som tillhör Lions. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar att frågan diskuteras vidare vid GR-mötet i Gävle. 
 
B. Världens Barn 
Redaktör Maud informerar, att Lions via kontoret sökt medlemskap i Världens 
Barn i flera år och att vi från och med den 1 januari 2007, blivit medlemmar. 
Dock inte ständig medlem, utan på ett års mandat, med möjlighet, att kunna 
söka för fler år. Möte kommer att ske inom kort med Finn Nordgren på 
Radiohjälpen, för att få fler detaljer kring medlemskapet klargjort. Historisk 
kommer de flesta medlen in via TV-galor och senaste galan inbragte 70 miljoner 
kronor. Lions andel skulle bli 3 % av de insamlade medlen, dock skall Lions 
bidra med 15 % av dessa pengar, för att täcka kostnaderna. I ansökan gällande 
Världens Barn har Lions angivit projekt Morogoro och man kommer att göra ett 
TV-reportage på plats kring detta projekt. 
 
C. Reseledare till Convention i Chicago 
DG Anita Lemmel har på uppdrag av sitt distrikt för fram frågan om reseledare. 
Jan Demuth inte har erfarenheten av reseledarskap, vilket krävs för att leda den 
svenska gruppen vid Convention i Chicago. Diskussion där bl a DG Rune 
Esbjörnsson menar, att Jan Demuth med ledning av förra årets erfarenhet 
kommer att klara uppgiften. 
DG Robert Jeareus menar, att scenariot i Boston var ett helt annat än det som 
kommer att finnas i Chicago, varför det inte torde finnas några hinder att klara 
uppgiften.  
 
Beslut: 

2. DG beslutar återremittera ärendet till AU mötet i Bromma 2-4 
februari, för beslut av GR vid marsmötet i Gävle. 

 
D. Rabatt familjemedlemskap 
DG Martin vill föra fram frågan om familjemedlemskap. 
 
Beslut: 

3. DG Martin återkommer till AU så att frågan kan läggas som förslag. 
 

§ 60 Nästa möte 
 Nästa GR-möte kommer att förläggas till Gävle 2-4 mars. 
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§ 61 Avslutning 
GRO Annette avslutade mötet och önskade alla ett trevligt och intressant NSR-
möte senare under dagen. 

 
 
 
 
 
 
 
 Kenneth Persson  Annette Eiserman-Wikström 
 vGRO GRO 
 
 
 Justeras: 
 
 
 
 
 Åke Hultqvist  Åke Björkman 
 DG 101-SM  DG 101-SV 
 


